
 

Minnesanteckningar från styrelsemöte i Vansjö Nordsjö 
Vattenvårdsförening 2018-06-03 
 
Närvarande:  Staffan Lund, Sylve Sahlström, Börje Åstrand, Erik Franzén, Madeleine Wadstrand, 
 Henrik Turunen, Bosse Käck, Tom Runeklev, Lars Adolfsson, Molly Törnqvist, Lars 
 Törnqvist, John Overend och Louise Gårdenborg. 
 
Plats:  Hemma hos Yngve i Tega   
 
Närvarande: Staffan Lund, Yngve Melin, Henrik Turunen, Hillev Bohlin, Lars Adolfsson, Madeleine 
Wadstrand, John Overend och Molle Törnqvist.. 
 

1. Välkommen 
Staffan hälsade alla välkomna och öppnade mötet och tackade för det fina fikat som bjöds. 

 
2. Föregående protokoll 

Föregående protokoll fanns inte tillgängligt. Beslutades godkänna detta vid kommande 
möte. 
 

3. Möten med stugsamfälligheter 
Tom som deltagit vid möten med Norrgårdens stugsamfällighet, Nordsjö stugsamfällighet 
samt Badföreningen rapporterade om positiv respons från stugsamfälligheterna på VNV 
verksamhet. På frågan om gemensamt upptag av medlemsavgifter för att minska den 
sammanlagda administrationen så diskuterades att Norrgårdens stugsamfällighet och 
Nordsjö stugsamfällighet skulle kunna lägga en engångssumma per år för alla sina 
medlemmar till vattenvårdsföreningen.  
Beslutades att frågan ska utredas till nästa verksamhetsår och respektive ordföranden ska 
bjudas in till styrelsens möte under kommande verksamhetsår. 
  

4. Vassklippningen 
Tom berättade att Näcken snart skulle sjö sättas och efterlyste hjälp att hitta fler klippare. 

 
5. Fest i Heby 

Föreningens enda aktivitet i år i Fest i Heby är cykel- eller promenaden runt sjön. Med en 
för året ny tipsrunda.  Bygdegården har sitt program som i princip liknar tidigare års. Kaffe 
med dopp och lite aktiviteter för barnen. 
 

6. Nästa möte 
 
1 juli 15-16 hemma hos Hillevi 

 
 
 Vid pennan, 
 
 Molly Thörnqvist 



 
 


